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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2025-02-16           
 
Plats: Hagge Golfklubb. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Bengt Sjödahl, Sven-Rune Wiker, Karin Berg 
                       Ulf Bäcker, Agneta Eriksson, Conny Fridlund 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

 

• Ulf informerade om Spanien resan och kommer med mer information till nästa 
möte. 

• Ulf och Conny redovisade att vi har fått Vindbonus i år till vårt bevattnings 
system. Conny redovisar till företagen samt får även några skyltar från dom. 

• Bengt redovisade att Epassi är introducerat till Svanskogens Golf, Information 
finns på Hemsidan och Facebook. 

• Bengt redovisade dom nya års-klistermärkena till våra bag brickor. 
 
 
§ 4 Ekonomi 

Ekonomin ser god ut och vi klarade vår budget utan problem. 
Vi har även gjort bra avskrivningar. 
Styrelsen gick igenom budgetförslaget för 2025 vilket mötet godkände. 
Styrelsen beslöt även att klubben slutar att acceptera mynt. 
Problemet med mynt är att det finns ingen bank närmare än Borlänge, Falun eller 
Örebro som tar emot mynt. Kostnaden för att lämna in dessa mynt överstiger värdet 
av mynten. Priser kommer att anpassas för att passa in med minsta valören på sedlar 
20kr. Vad gäller tävlingsavgiften så kom mötet fram till att INTE höja priset till 40kr 
utan istället betalar varje tävlande in en klumpsumma som det sedan dras 
tävlingsavgift från vid varje tävlingstillfälle. Denna klumpsumma gäller för alla 
medlemstävlingar vi har.  
Som exempel: Jag betalar in 300kr så räcker det till 10 tävlingstillfällen oavsett vilken 
tävling (Herr, Dam, +55 eller medlemsgolf). Förslag var att ha en minimi avgift på 90kr 
Frågan kommer att tas upp på årsmötet som en egen punkt. 
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§ 5 Rapporter  

• Agneta informerade om att sponsorarbetet har påbörjats igen. 

• Dom som lämnar ut greenfee kort skall skriva på som klubbens representant. 
 
  
§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön  

Ingen verksamhet under perioden. 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st  

Olyckor 0st. 
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  

• Ansökan för feriearbetarna för 2025 är inlämnat till Ludvika Kommun. 
 

§8 Övriga frågor 
 

• Styrelsen beslöt att försöka ordna kurser för nya och gamla medlemmar. 

• Estetlinjens lärare skulle komma tillbaka under våren. 

• Den justerade handicaplistan kommer att sättas upp på klubben och i 
pärmarna när det går att komma fram till klubbstugan. 

 
§ 9 Årsmötet kommer att vara på Kyrkbacken i Grängesberg den 30/3 kl. 14.00 
 Styrelsen som även är valberedning har nu tagit fram förslag till årsmötet för 
 styrelseposter samt tävlingsansvariga 

Sven-Rune redovisade ett förslag till en Verksamhetsberättelse för 2024 vilket mötet 
godkände. 

 Revisorerna tar fram en Förvaltningsberättelse för 2024 
Ulf jobbar vidare med att fram en Verksamhetsplan för 2025. 
Annica samordnar alla dokument och lämnar dom till Norberg för framtagande av en 
folder till Årsmötet. 
Bengt för in på hemsidan samt på Facebook gällande årsmötet. 

  
§ 10 Nästa möte 
 Nästa möte är den 16 mars, kl. 14.30. 

Plats: Hagge Golfklubb 
 
§ 11 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
       

Bengt Sjödahl   Ulf Bäcker  
 Sekreterare   Mötes Ordförande 


